
Van: Stichting Verantwoord Varen Binnenwater Alblas
Verzonden: dinsdag 29 juni 2021 19:37
Aan: griffier <griffier@alblasserdam.nl>
Onderwerp: inspreken gemeenteraad

LS

Graag zou ik in willen spreken bij de eerstvolgende gemeenteraadsvergadering

Ik ben voorzitter van de onlangs opgerichte Stichting Verantwoord Varen Binnenwater 
Alblas, afgekort SVVBA

Onze stichting stelt zich ten doel voorlichting en bewustwording te creëren onder degenen 
die varen op de binnenwateren Graafstroom, Alblas en Nieuwe Waterschap en bereidt 
diverse acties voor.

De inspraak in de raad zal zich toespitsen op het verzoek zoveel als mogelijk de handhaving 
te bevorderen van het aanhouden van de maximale snelheid van 6 km per uur op de meeste 
binnenwateren binnen de bebouwde kommen.

Ook zal er een verzoek worden gedaan om in de gemeentelijke publicaties in de 
streekbladen de geldende wettelijke regels op te nemen zodat alle eigenaren van vaartuigen 
op de hoogte hiervan zijn.

De overlast van verantwoord varen is met name geconcentreerd in het water vanaf de Dam 
Alblasserdam tot aan de Kortlandse brug en vandaar tot aan de Kortlandse molen.
Ook richting de en op de zogenaamde “Groep” in Oud Alblas bestaat frequent overlast. Op 
diverse plaatsen wordt er gewaterskied en wordt ook na zonsondergang gevaren.

Snelheden van tot 50 km per uur door jeugdige varenden zijn eerder uitzondering dan regel 
en de overlast gaat ook tot aan de molenaars van de Nederwaard Kinderdijk.
Verder plannen we verder overleg met de verhuurders van vaartuigen die ook potentieel 
onverantwoord varen mogelijk maken.

In afwachting van uw antwoord,

Met vriendelijke groet

NN [Naam, mailadres en telefoonnummer op te vragen bij de griffie] 


